
 

 

Verslag van de bijeenkomst van Campenholt op 1 april 2023. 

 

Aanwezig: Hugo Schoevaerts, voorzitter, 

Ann  Peeters,  Erik  Heymans,  Felix  Goossens,  Camiel  Croon,  Hubert  Gulinck,  Huub  Van  der  Steld, 

Marcel Andries, Marcel Simons, Oscar De Keyser, Stijn Simons, Paul Behets, Wouter Vanderbist. 

Verontschuldigd: André Empereur, Ann Van Remoortel, Gerry Croon, Jan Van hoof, Karine Empereur, 

Liesbeth Merckx, Marleen Horemans, Staf Salens 

Agenda: 

1) Goedkeuring en opvolging verslag bijeenkomst 11 maart 

Correctie  Paul  Behets:  “Ann  Peeters  en  ik  hebben  afgesproken  om  te  gaan  praten  met  enkele 

bejaarden. Die bezoeken moeten nog afgelegd worden. Het enige interview dat ik afgenomen heb is 

dat van André Gevelers. 

2) Uitstappen 

De uitstap naar Grimbergen zal gecommuniceerd worden via email naar de  leden, zal plaatsvinden 

op zondag 21 mei in de namiddag, onder de noemer ‘Molens maken de Maalbeek’. We beginnen met 

een maaldemonstratie in de Liermolen door de molenaar. Daarna volgt een gegidste wandeling langs 

de  Tommenmolen  om  vervolgens  naar  de  Oyenburgmolen  te  gaan.  Afsluiten  doen  we met  een 

degustatie Oude Geuze of Kriek Boon. Het volledig programma vind je hier: 

https://www.mot.be/nl/beleven/aanbod‐voor‐groepen/molens‐maken‐de‐maalbeek.  

We vertrekken om 13.15 uur op het kerkplein van Kampenhout via carpooling naar Grimbergen. Het 

einde  is voorzien om 17.00 uur. Opgelet: het aantal deelnemers  is beperkt tot 25. Wie eerst komt, 

eerst maalt is een meer dan toepasselijk gezegde in deze context. 

 

3) Inventarisatie archief Sint‐Sebastiaansgilde 

Op 27 april zal er de eerste bijeenkomst zijn van de werkgroep voor de inventarisatie van het archief 

van  de  Sint‐Sebastiaansgilde,  met  Paul,  Wouter,  Hugo  en  Marleen  Horemans.  Tijdens  deze 

bijeenkomst zullen we de aanpak bespreken voor deze inventarisatie. 

 

 



4) 900‐jarig bestaan Kampenhout 

De opmerking viel dat dit getal eerder een uit de  lucht gegrepen getal  is, dan een volledig accurate 

verjaardag. Er is al een brochure uitgebracht met ‘1000 jaar Kampenhout’. Moeten we eens bekijken 

of dit gelijkloopt met wat wij zouden willen doen voor het 900‐jarig bestaan. 

5) Dialect 

Een eerste datum (29/04) zal worden afgesproken met de mensen die zich zullen engageren van de 

heemkring en Senioka. 

6) Houtig Erfgoed 

Regionaal Landschap steekt dit in gang, is aan hen om openbaar te starten, op hen wachten, is geen 

haast bij. Volgens Erik heeft Geopunt een nieuwe kaart waar solitaire bomen op staan en normaal 

gezien ook speciale bomen. Eventueel een handige bron? Als mensen al iets interessant tegenkomen 

kunnen ze natuurlijk al beginnen met foto’s te nemen, niets houdt hen tegen natuurlijk. 

7) Glasplaatfoto’s oude meisjesschool 

Hoogstwaarschijnlijk niets met Kampenhout te maken, natuurlijk wel een speciale bron. 

Doet Hubert  denken  aan  fotograaf Roger  de  Koninck  (foto Roger),  die  al wat  ouder wordt,  heeft 

iedereen  in Kampenhout zijn/haar communie gefotografeerd, moet een mooi archief hebben. Hugo 

heeft  recent  met  Michel  de  Koninck  (zoon)  gepraat  over  alles  wat  betrekking  heeft  met 

verenigingsleven  etc.,  moet  mooi  materiaal  hebben  (negatieven,  oude  fototoestellen)  Gaat  niet 

zomaar weggesmeten worden alvast. Gepraat over schenking aan de heemkring, maar moet zeker 

niet, zolang we ze eens mogen lenen bij tentoonstelling zijn we al heel blij. 

8) Vragen burgemeester/gemeente 

We hebben een vraag rond Madelon er bijgezet, moet dringend gesteld worden, platen van Madelon 

zijn  al weg  aan  gebouw  voorkant,  het  achterste  gebouw  is  nog  daar  en  kan materiaal  bevatten 

(vooral  ingemetselde  steen willen we  graag behouden). Verbreding  steenweg,  in  totaal 28 huizen 

afgebroken/naar achter volgens Louis Leten. Zou meer zijn dan de verbouwingen Sas. 

De  rest  gaan  we  dan  eens  insturen  en  dan  burgemeester  uitnodigen  naar  Raad  van  Bestuur 

Campenholt. 

Er werd ook aangehaald dat de kwaliteit van de schriftelijke verslagen  in de gemeenteraden beter 

kan. Is dit voor ons om aan te halen bij de burgemeester? 

9) Feedback heemkring op beleidsvisie dorpskern Kampenhout 

Tijdens het “Kampenhou(d)t van u”‐project werden 8 kapstokken geformuleerd voor de beleidsvisie 

op de dorpskern van Kampenhout. Hier kwam veel reactie en kritiek op. Vanuit de heemkring hebben 

we een feedbacktekst ingestuurd die terug te vinden is in het vorige verslag. 

 

 

 



10) Beslissing behoud lidgeld en jaarboekprijs 

Tijdens de Raad van Bestuur bleek dat onze huidige financiële toestand als heemkring best in orde is, 

het lidgeld en de prijs van het jaarboek moet dus zeker niet verhoogd worden. Ook werd afgesproken 

dat we de mensen die nu vijf euro apart betalen om het materiaal van Jeanne Servranckx in te zien, 

gewoon lid gaan laten worden. Dit vergemakkelijkt veel dingen namelijk. 

11) Documentaire Mortsel 

38  inschrijvingen en 40 aanwezigen bij ons  in de Krop, over het algemeen een heel mooie  film. De 

herdenking in het algemeen had een groot artikel in de Humo met veel evenementen in Mortsel zelf. 

Mensen van Haacht afkomstig uit Mortsel waren aanwezig, heel speciaal voor hen om dit te zien. 

12) Lezing Lodewijk Schueremans door Felix 

Deze lezing zal plaatsvinden op 27 april, over de medestichter van het Davidsfonds, geboren in Relst. 

De organistie ervan is een samenwerking tussen het Davidsfonds en de heemkring. 

13) Werking van de Heemkring: Wat kan beter? Wat willen we veranderen? Enkele voorstellen: 

Moeten we voor dringende spullen en noodgevallen een centraal nummer hebben en een centraal 

depot? Op  dit moment  is  het  telefoonnummer  dat  van  Gerry  en  kunnen we  altijd  in  Villa  Lucie 

terecht maar deze info moet duidelijker zijn voor mensen. 

Informatie over afbraken en  sloopvergunningen  is erg belangrijk voor ons, moet gevraagd worden 

aan het gemeentebestuur en het schepencollege. Ooit werden we hier al automatisch op de hoogte 

over gehouden, zouden we terug moeten oppikken. Zo gaat Ann met Paul een artikel schrijven over 

het huis naast de Cultuurberg waar twee korset‐ateliers waren. Dit huis gaat ook afgebroken worden 

binnenkort. 

Een bericht in Hier (gemeenteberichten)? Met onze publieksactiviteiten (lezingen bv.) en dat bericht 

van “Gooi niets weg!” staan we er altijd wel in. We kunnen misschien eens het voorblad claimen met 

een knalfoto en een algemeen artikel ‘De Heemkring stelt zich voor!’. Een soort interview (zie bv. de 

Kerkpoortclochards) voor meer ruchtbaarheid en zichtbaarheid. We gaan contact opnemen met de 

communicatiedienst van Kampenhout hiervoor. 

We staan met onze activiteiten ook vaak op de Facebook‐pagina’s, consequent alle activiteiten delen 

op de Kampenhoutse Facebook‐pagina’s? 

Eeuwige vraag van depot > Wouter is van plan Re‐ORG enquête te doen over ons huidig depot zodat 

we met  concrete  cijfers  hierover  een  vraag  kunnen  stellen,  gaat  hiervoor  contact  opnemen met 

Gerry. 

Eens  een  dag  per maand  in  de  namiddag  open  zijn  in  Villa  Lucie,  sommigen  kunnen  niet  in  de 

voormiddag vrijdag (Felix). ‐> “Erfgoedcafé” houden? Allerlei ideeën om mensen te ontvangen want 

soms komen mensen met zaken af op momenten los van onze maandelijkse bijeenkomst (bv. Vader 

Karine  met  witloof,  Sonia  met  schilderij  Erik  Mathijs)  Van  Rita  Verbist  hebben  we  gift  van 



processiekleren  gekregen  recent,  Ann  heeft  dat  als  noodgeval  opgevangen.  Een  postbus  openen 

(Erik)? 

We vernemen het overlijden van Willy Verbist (oud‐lid) en Raymond Sonja Van den dries (vader van 

Sonia).  Willy  Verbist  liet  vroeger  veel  dingen  rondgaan  tijdens  bijeenkomsten,  dat  werd  echt 

geapprecieerd. Kunnen we eens informeren, was een geïnteresseerd lid. 

14) Varia 

Davidsfonds:  Davidsfonds  gaat  naar  Park  van  Abdij  met  gids  24  mei.  Zijn  er  geïnteresseerden? 

Suggesties  zullen  ze  zeker  aannemen  als  het  gaat  over  uitstappen  of  interessante  boeken  die  ze 

hebben uitgegeven. 

Spaghetti  dag  vandaag  ten  voordele  van  Kom  op  tegen  Kanker,  met  een  tentoonstelling  van 

schilderijen van Frieda de Coninck, die je ook kan kopen. 

Zijn er buiten die  in Steentjesbos nog bomkraters gekend van uit de oorlog? Bv. bij de Ribaucourt? 

Inventariseren wat er bommen zijn gevallen, zou ook interessant zijn. 

Tentoonstelling Relst 125 jaar, affiche gaat nog rondgestuurd worden. 

 

Volgende bijeenkomst: zaterdag 13 mei 2023 te 10 uur in De Krop, Dorpsstraat 9b.  

Wouter Vanderbist              Hugo Schoevaerts 

Verslaggever                Voorzitter 
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